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内容概要

　　面对厚厚的课本、那么多的知识，你能全部掌握吗？
别怕，我会帮助你。
只要你养成良好的学习习惯，运用科学的学习方法，一定没问题！
别忘了把你的课本和这本书放在一起看，因为它们的编排顺序是一样的。
很多有经验的老师根据每一篇课文或每一节的内容编写了A、B两份练习卷。
A卷指导你做好课前预复习工作，并及时巩固学到的新知识。
其实你的学习能力很强，完成A卷一点也不难。
那么就继续发挥你的聪明才智，试试B卷吧！
B卷要求你把学到的新、旧知识结合起来，去解决一些综合性的问题，还要考考你会不会做用英语表
述的数学题。
有些题目可能不止一个答案，那就和同学比一比，看谁答得又多又快。

　　怎么样，这样新颖别致的同步练习，这种轻松愉快的学习方式，是不是已经把你吸引住了？
赶快来和它交朋友吧！
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章节摘录

　　All around the world, people drink tea. But tea doesnt mean the sarne thing to everyone. Indifferent countries
people have very different ideas about drinking tea.　　In China, for example, tea is always served when people get
together. TheChinese drink it atany time of the day at homes or in tea houses. They prefer their tea plain, with
nothing else in it.　　Tea is also important in Japan. The Japanese have a special way of serving tea called a
teaceremony. It is very old and full of meaning. Everything must be done in a special way in the cere-mony. There
is even a special room for it in Japanese homes.　　Another tea-drink country is England. In England, the late
afternoon is "teatime". Almost eve-ryone has a cup of tea then. The English usually make tea in a teapot and drink it
wffhcreamar~lsugar. They also eat cakes, cookies and little sandwiches at teatime.
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